
Title (en)
Rail section with geometry transition zone

Title (de)
Schienenabschnitt mit Geometrieverlauf

Title (fr)
Section de rail avec zone de transition géométrique

Publication
EP 1013826 A1 20000628 (DE)

Application
EP 99125352 A 19991220

Priority
• DE 19859841 A 19981223
• DE 19904313 A 19990128

Abstract (en)
An end section of the tongue blade (10) and a connected connection rail have the same profile. The connection-sided end section (16) of the tongue
blade has a geometrical shape corresponding to the connection rail, or merges evenly into that of the connection rail. A transitional part (14) next
to the end section is forged, so that the end section corresponds to the connection rail in cross section and in geometrical shape. The tongue blade
and the connection rail are connected by welding.

Abstract (de)
Die Erfindung bezieht sich auf einen Schienenabschnitt (10), der in eine Anschlussschiene mit zur Horizontalen geneigtem Verlauf übergeht, wobei
Anschlussschiene und angrenzender anschlussseitiger Endbereich (16) des Schienenabschnitts ein gleiches Profil aufweisen. Um auch bei stark
geneigter Anschlussschiene einen stetigen Übergang zwischen Schienenabschnitt und Anschlussschiene sicherzustellen, wird vorgeschlagen, dass
der Schienenabschnitt (10) in seinem anschlussseitigen Endbereich (16) einen der Anschlussschiene entsprechenden Geometrieverlauf aufweist.
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